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ZAPYTANIE 

dot. Remontu willi Schulza na siedzibę Gminy Sławno 

W związku z trwającymi pracami remontowymi, zmierzającymi do przeniesienia siedziby Urzędu 
Gminy Sławno. Proszę o wyjaśnienie kwestii ogrzewania obiektu. 

- Jakiego typu ogrzewanie zainstalowano w tym obiekcie i kto zdecydował, że właśnie takie? 

- Czy wykonano obliczenia kosztów cyklu Grzewczego, uwzględniając zainstalowane źródło energii w 
stosunku do dotychczasowego z MPEC. Jeśli tak to proszę o przedstawienie wyliczeń. 

- Czy dotychczasowe źródło ogrzewania budynku zostało zachowane jako alternatywne, 
zabezpieczając obiekt w przypadku awarii, jeśli nie, to proszę o podanie kosztów związanych z 
odcięciem się od MPEC. 

- Proszę również o przedstawienie ( uwzględniając to, że przyłącze zostało przez Pana zlikwidowane) 
kosztów ponownego przyłączenia się do sieci MPEC w przypadku zmiany koniunktury grzewczej lub 
większej awarii. 

 


